
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. januar 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Hvordan harmonerer disse økonomiske konsekvenser med ønsket om vækst
og flere arbejdspladser i fødevareerhvervet, som ministeren selv lægger op til
i ’Vækstplan for fødevarer’ fra April 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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